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Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica 
 

z XXXII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP 

konaného dňa 22. septembra 2022 o 16:00 hodine v priestoroch Miestneho úradu MČ Košice 

- Sídlisko KVP, Trieda KVP č.1, I. poschodie, zasadacia miestnosť.      

 

Prítomní poslanci MZ: Podľa prezenčnej listiny z XXXII. zasadnutia miestneho       

zastupiteľstva, ktorá tvorí prílohu zápisnice.  

 

Ďalší prítomní a zamestnanci mestskej časti:             

                                               Podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

1.  Otvorenie  

Starosta mestskej časti Mgr. Ladislav Lörinc o 16:06 hodine otvoril XXXII. rokovanie 

Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP a privítal všetkých 

prítomných. Povedal, že je to posledné rokovanie miestneho zastupiteľstva v tomto volebnom 

období, prítomných požiadal, aby sa postavili, zaznela štátna hymna. Poslanecký zbor 

následne požiadal o vykonanie prezentácie. Skonštatoval, že miestne zastupiteľstvo je 

uznášania schopné, prezentovalo sa 13 poslancov.    

Návrh programu rokovania obdržali poslanci e-mailom. Starosta prečítal návrh programu 

a poslancov požiadal o predloženie návrhov na vypustenie bodov programu rokovania. Keďže 

takýto návrh nezaznel, nasledovalo hlasovanie poslaneckého zboru.    

 

1. a) Schválenie programu rokovania  

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP schvaľuje program rokovania 

uvedený v pozvánke - zverejnený: 

1. Otvorenie 

a) Schválenie programu rokovania    

b) Voľba návrhovej komisie 

c) Určenie overovateľov zápisnice 

2. Slovo pre verejnosť 

3. Správa Obvodného oddelenia PZ Košice Sídlisko KVP o bezpečnostnej situácii na sídlisku   

KVP za I. polrok 2022           

4. Správa Mestskej polície Košice - stanice  KVP  o bezpečnostnej situácii na sídlisku KVP 

za obdobie od 01. 01. 2022 do 30. 06. 2022           

5. Kontrola plnenia uznesení                                                                              

6. Informatívna  správa  o  zrealizovaných  komisiách  pre  výberové  konania  za obdobie od  

01. 04. 2022 do 31. 08. 2022  

7. Správa o činnosti kontrolóra Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP - kontrola č. 4/2022   
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8. Monitorovacia správa Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP za I. polrok 2022               

9. Prehľad  o tvorbe  a použití  rezervného  fondu  Mestskej  časti  Košice - Sídlisko  KVP  

k 30. 06. 2022            

10. Stav nedoplatkov na nájomnom k 30. 06. 2022                                          

11. Návrh na IV. zmenu rozpočtu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na rok 2022 

12. Konsolidovaná výročná správa Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP za rok 2021                                

13. Návrh na vyradenie majetku Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP           

14. Schválenie vyhlásenia obchodnej verejnej súťaže na prenájom nebytových priestorov na 

Bauerovej ulici č. 1, Košice a schválenie podmienok obchodnej verejnej súťaže  

15. Návrh na zmenu Zásad nakladania s finančnými prostriedkami Mestskej časti Košice - 

Sídlisko KVP   

16. Návrh na zmenu Zásad odmeňovania poslancov Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti 

Košice - Sídlisko KVP        

17. Interpelácie 

18. Otázky poslancov 

19. Rôzne  

20. Záver    

 

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania:  13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

Po schválení programu rokovania uvedeného v pozvánke - zverejneného, starosta požiadal 

poslanecký zbor o predloženie návrhov na doplnenie programu. Keďže takéto návrhy neboli, 

starosta skonštatoval, že dnešné rokovanie miestneho zastupiteľstva sa riadi schváleným 

programom.   

 

1. b) Voľba návrhovej komisie   

 Starosta: Požiadal poslancov o návrhy na voľbu členov návrhovej komisie. 

Za členov návrhovej komisie boli navrhovaní poslanci: Bc. Dávid Karľa a Marián Koszoru.     

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP volí  návrhovú komisiu:   

Bc. Dávid Karľa, Marián Koszoru.            

 

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

1. c) Určenie overovateľov zápisnice    

 Starosta: Za overovateľov zápisnice pre dnešné rokovanie určil pána poslanca doc. MVDr. 

Petra Korima, CSc. a pána poslanca Mariána Koszoru.   

 

2. Slovo pre verejnosť 

Starosta: Uviedol tento bod programu rokovania s tým, že v zmysle rokovacieho poriadku 

žiadny občan neprejavil záujem prezentovať sa. 

 

3. Správa Obvodného oddelenia PZ Košice Sídlisko KVP o bezpečnostnej situácii na 

sídlisku   KVP za I. polrok 2022           

Starosta: Otvoril bod – správu obvodného oddelenia policajného zboru o bezpečnostnej 

situácií na sídlisku a privítal mjr. JUDr. Jána Michalca, riaditeľa Obvodného oddelenia PZ 

Košice Sídlisko KVP. K bodu otvoril diskusiu.  
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p. Matoušek: Informoval, že správou sa zaoberala Komisia verejného poriadku, ktorá 

odporúča vziať na vedomie predložený materiál. 

Starosta: Povedal, že pred časom bola medializovaná aféra o pôsobení detského gangu na 

sídlisko a dodal, že podľa jeho informácií boli páchatelia chytení a čelia trestnému stíhaniu. 

Takže tento problém považujeme za vyriešený a ľudia sa v uliciach môžu cítiť bezpečne. 

Pánovi riaditeľovi poďakoval za rýchlu reakciu a za spoluprácu.  

 

Do diskusie sa nikto neprihlásil, starosta ju ukončil.  

Poznámka: Došlo k hlasovaniu poslaneckého zboru bez prečítania návrhu na uznesenie 

návrhovou komisiou. Starosta vyhlásil toto hlasovanie za zmätočné.   

Keďže starosta nepožiadal návrhovú komisiu, aby prečítala návrh na uznesenie, po hlasovaní 

poslaneckého zboru starosta vyhlásil toto hlasovanie ako zmätočné.   

 

Následne starosta požiadal návrhovú komisiu o prečítanie návrhu na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

berie na vedomie    

Správu Obvodného oddelenia PZ Košice Sídlisko KVP o bezpečnostnej situácii na sídlisku 

KVP za I. polrok 2022. 

 

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

4. Správa Mestskej polície Košice - stanice  KVP  o bezpečnostnej situácii na sídlisku 

KVP za obdobie od 01. 01. 2022 do 30. 06. 2022           

Starosta: Uviedol bod programu rokovania a privítal veliteľa stanice Mgr. Jozefa Marcina. 

K prerokovávanému bodu otvoril diskusiu. 

p. Matoušek:  Dodal, že predloženým materiálom sa zaoberala Komisia verejného poriadku, 

ktorá odporúča vziať na vedomie správu mestskej polície. 

Starosta: Poďakoval Mgr. Jozefovi Marcinovi za zvýšenú úroveň komunikácie medzi 

mestskou časťou a stanicou mestskej polície a za rýchle riešenie našich požiadaviek.  

 

Do diskusie nebol nikto z prítomných prihlásený, starosta ju uzavrel a slovo dostala návrhová 

komisia k predneseniu návrhu na uznesenie. 

    

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

berie na vedomie    

Správu Mestskej polície Košice - stanice KVP o bezpečnostnej situácii na sídlisku KVP za 

obdobie od 01. 01. 2022 do 30. 06. 2022.           

 

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

5. Kontrola plnenia uznesení 

Starosta: Otvoril tento bod a uviedol, že predkladateľom materiálu je zástupca starostu Ing. 

Roman Matoušek. Následne otvoril diskusiu k bodu rokovania. 

V diskusii nikto nevystúpil, starosta ju uzavrel a slovo dal návrhovej komisii, aby prečítala 

návrh na uznesenie.  
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Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

a)  zaraďuje uznesenia z XXXI. rokovania miestneho zastupiteľstva zo dňa 30. 06. 2022 a z  

     predchádzajúcich rokovaní miestneho zastupiteľstva takto: 

     -  k splneným úlohám uznesenia č. 269, 361, 364, 365, 366, 367, 368   

     -  k úlohám v plnení uznesenia č.180, 181/b, 283, 317/b, 338, 351, 353, 362 

b)  berie na vedomie     

      informáciu o plnení uznesení miestneho zastupiteľstva podľa predloženého návrhu. 

 

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

6.   Informatívna správa o zrealizovaných komisiách pre výberové konania za obdobie 

      od 01. 04. 2022 do 31. 08. 2022  

Starosta: Uviedol v poradí šiesty bod programu rokovania a otvoril diskusiu k nemu.  

 

V diskusii nikto z prítomných nevystúpil, preto ju starosta uzavrel a požiadal návrhovú 

komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

berie na vedomie     

Informatívnu  správu  o  zrealizovaných  komisiách  pre  výberové  konania  za  obdobie  od  

01. 04. 2022 do 31. 08. 2022. 

 

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý 

 

7.   Správa o činnosti kontrolóra Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP 

      - kontrola č. 4/2022 
Starosta: Otvoril bod programu rokovania a slovo udelil predkladateľovi materiálu, 
kontrolórovi mestskej časti Ing. Ladislavovi Takáčovi, PhD., LL.M., MPA.  

Ing. Ladislav Takáč, PhD.: Informoval poslanecký zbor, že obdŕžali výsledok správy, ktorá 

bola špecifická vzhľadom na to, že kontroloval konkrétnu činnosť Podniku služieb KVP s.r.o.  

Dodal, že procesy overoval priamo v teréne, z jeho pohľadu je všetko v poriadku s tým, že 

správa obsahuje odporúčania, ako upraviť vzťahy medzi mestskou časťou a podnikom 

služieb.  

Starosta k prerokovávanému bodu otvoril  diskusiu. 

Do diskusie sa nikto neprihlásil, starosta ju ukončil a návrhová komisia prečítala návrh na 

uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  
berie na vedomie 

Správu kontrolóra Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP pod označením 4/2022 - Kontrola 

čerpania finančných prostriedkov v Podniku služieb KVP s. r. o. za rok 2021. 

                   

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  
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8.  Monitorovacia správa Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP za I. polrok 2022               

Starosta: Uviedol bod programu rokovania a dodal, že monitorovacia správa je rozsiahly 

materiál a jej súčasťou je aj plnenie príjmov a čerpanie výdavkov mestskej časti k 30.06.2022.  

K bodu otvoril diskusiu.  

p. Matoušek:  Predloženým materiálom sa zaoberala Finančná komisia aj Komisia kultúry, 

školstva a športu a obidve odporúčajú schváliť tento materiál. Na základe odporúčania  

miestnej rady predložil návrh na uznesenie v znení: „Miestne zastupiteľstvo berie na vedomie      

a) Monitorovaciu správu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP za I. polrok 2022 

b) Plnenie príjmov a čerpanie výdavkov Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP k 30. 06. 2022.                                       

Ing. Ladislav Takáč, PhD.: Skonštatoval, že z jeho strany sú všetky predložené ekonomické 

materiály v poriadku.  

 

V diskusii sa nikto nehlásil, starosta ju uzavrel a požiadal návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie – Poslanecký návrh Ing. Romana Matoušeka.  

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

berie na vedomie      

a) Monitorovaciu správu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP za I. polrok 2022 

b) Plnenie príjmov a čerpanie výdavkov Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP k 30. 06. 2022.                                      

 

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

9. Prehľad o tvorbe a použití rezervného fondu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP 

k 30. 06. 2022                

Starosta: Otvoril bod rokovania a diskusiu k nemu.  

p. Matoušek: Predniesol stanovisko Finančnej komisie, ktorá sa daným materiálom zaoberala 

a odporúča miestnemu zastupiteľstvu vziať na vedomie prehľad o tvorbe a použití rezervného 

fondu mestskej časti k 30. 06. 2022.   

 

Keďže do diskusie sa už nikto nehlásil, starosta ju ukončil a návrhová komisia prečítala  

návrh na uznesenie.   

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

berie na vedomie     
prehľad  o  tvorbe  a použití  rezervného  fondu  Mestskej  časti  Košice - Sídlisko  KVP  k  
30. 06. 2022.               

 

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý. 

 

10.   Stav nedoplatkov na nájomnom k 30. 06. 2022                                          

Starosta: Otvoril ďalší bod schváleného programu a diskusiu k nemu.  

 

V diskusii nikto z prítomných nevystúpil, starosta ju uzavrel a požiadal návrhovú komisiu, 

aby prečítala návrh na uznesenie. 
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Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  berie na vedomie 

stav nedoplatkov na nájomnom k 30. 06. 2022.               

 
Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

11.   Návrh na IV. zmenu rozpočtu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na rok 2022 
Starosta: Uviedol bod programu rokovania a na úvod povedal, že zmena rozpočtu bola 
spôsobená výdavkami, ako napr. transfery zo štátneho rozpočtu na preplácanie ubytovania 
Ukrajincom - Lex Ukrajina, taktiež boli zapracované granty, ktoré sa podarilo získať od 
externých sponzorov na podujatie „Letný festival“ a najvyššia suma 61 000,00 EUR pôjde na 
rekonštrukciu basketbalového ihriska v Drocárovom parku ako transfer z Mesta Košice. 
K bodu programu otvoril diskusiu.  
 
Keďže do diskusie sa nikto z prítomných neprihlásil, starosta ju ukončil a slovo dal návrhovej 

komisii, aby prečítala návrh na uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

schvaľuje   

IV. zmenu rozpočtu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na rok 2022 podľa predloženého 

návrhu. 

  
Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  
         

12.   Konsolidovaná výročná správa Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP za rok 2021                                

Starosta: Otvoril v poradí dvanásty bod schváleného programu a diskusiu k nemu. 

 

Do diskusie nebol nikto z prítomných prihlásený, starosta ju uzavrel a slovo dostala návrhová 

komisia k predneseniu návrhu na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  berie na vedomie     
Konsolidovanú výročnú správu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP za rok 2021.               
 

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

13.   Návrh na vyradenie majetku Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP           

Starosta: Uviedol bod programu rokovania a informoval, že ide predovšetkým o staré 

projektové dokumentácie, ktoré Oddelenie výstavby a majetku spolu s prednostom miestneho 

úradu  preverilo, nespĺňajú súčasné nároky, sú nepoužiteľné a obsahujú staré vyjadrenia. Preto 

sme z účtovného hľadiska museli urobiť poriadok a navrhli sme projektové dokumentácie 

staršie ako desať až dvadsať rokov vyradiť. K uvedenému bodu otvoril diskusiu.  

 

V diskusii nikto z prítomných nevystúpil, starosta ju ukončil a požiadal návrhovú komisiu, 

aby prečítala návrh na uznesenie. 
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Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

schvaľuje         

vyradenie majetku - projektovej dokumentácie za podmienky, že uvedená dokumentácia bude 

uchovaná v súlade s Registratúrnym poriadkom pre správu registratúry Miestneho úradu 

Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP podľa predloženého návrhu.   

 

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

14.   Schválenie vyhlásenia  obchodnej verejnej súťaže  na  prenájom nebytových 

        priestorov na Bauerovej ulici č. 1, Košice a schválenie podmienok obchodnej 

        verejnej súťaže  

Starosta: Otvoril bod programu rokovania a dodal, že je to objekt bývalej materskej školy na 

Bauerovej ulici č. 1. Nájomca - Pekáreň UNI v lete uvoľnil tieto priestory. Keďže sa jedná 

o viac ako 438,77 m² nebytových priestorov a 133,00 m² v átriu, rozhodli sme sa ísť tou 

najtransparentnejšou cestou, a to vyhlásiť obchodnú verejnú súťaž. Informácia o súťaži a jej 

podmienkach bude zverejnená aj v lokálnych médiách. K bodu otvoril diskusiu.   

 

Do diskusie sa nikto neprihlásil, starosta ju uzavrel a slovo dostala návrhová komisia 

k predneseniu návrhu na uznesenie.   

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

a) schvaľuje zámer prenájmu majetku Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP, a to 

nebytových priestorov v nebytovej budove na Bauerovej ulici č. 1, Košice, súpisné číslo 

1189, postavenej na parcele č. 3302, zapísanej na liste vlastníctva č. 965, katastrálne 

územie Grunt, obec: Košice - Sídlisko KVP, okres Košice II o výmere 438,77 m2 a átrium 

o výmere 133,00 m2 

b) schvaľuje podľa ustanovení § 9a ods. 9, § 9a ods. 1 písm. a) a § 9a ods. 2,3 zákona SNR 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších právnych predpisov spôsob prenájmu 

majetku Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP a to nebytových priestorov v nebytovej 

budove na Bauerovej ulici č. 1, Košice, súpisné číslo 1189, postavenej na parcele č. 3302, 

zapísanej na liste vlastníctva č. 965, katastrálne územie Grunt, obec: Košice - Sídlisko 

KVP, okres Košice II o výmere 438,77 m2 a átrium o výmere 133,00 m2, formou 

vyhlásenia obchodnej verejnej súťaže s vyhodnotením formou elektronickej aukcie        

c) schvaľuje podľa ustanovenia § 9 ods. 2 písm. b) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších právnych predpisov podmienky obchodnej verejnej súťaže 

podľa predloženého návrhu. 

 

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

15.   Návrh na zmenu Zásad nakladania s finančnými prostriedkami Mestskej časti 

        Košice - Sídlisko KVP      

Starosta: Otvoril ďalší bod programu rokovania a  povedal, že  návrh na zmenu zásad sa týka 

úpravy finančných limitov medzi položkami a podpoložkami v rozpočte mestskej časti, ktoré 

sú v kompetencii starostu. K prerokovávanému bodu otvoril diskusiu.  

p. Bartók: Predložil nový poslanecký návrh na uznesenie s tým, že navrhuje zvýšenie sumy 

finančných limitov.   
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Ing. Ladislav Takáč, PhD.: Uviedol, že táto zmena je výlučne v kompetencii miestneho 

zastupiteľstva. Dodal, že každá položka skôr, ako bude realizovaná, je konzultovaná 

s vedúcou oddelenia ekonomického, teda je pod permanentnou kontrolou.  

 

Do diskusie nebol nikto z prítomných prihlásený, starosta ju uzavrel a požiadal návrhovú 

komisiu o prečítanie návrhu na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie – Poslanecký návrh PaedDr. Zdeno Bartók.  

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

schvaľuje         
zmenu Zásad nakladania s finančnými prostriedkami Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP 
podľa predloženého návrhu.   
 

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 1, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 
16. Návrh na zmenu Zásad odmeňovania poslancov Miestneho zastupiteľstva Mestskej 

časti Košice - Sídlisko KVP   

Starosta: Uviedol bod rokovania a informoval, že k tomuto materiálu bola na odporúčanie 

miestnej rady doplnená dôvodová správa a poslaneckým návrhom v § 2 Odmeňovanie 

poslancov predložené tri zmeny. K bodu programu otvoril diskusiu.  

p. Koszoru: K návrhu na zmenu zásad odmeňovania poslancov predložil poslanecký návrh na 

uznesenie a dodal, že využíva príležitosť otvoriť nové zásady a aplikovať v nich zmeny, ktoré 

boli prediskutované poslaneckým zborom a na ktorých sa zhodli.   

 

Keďže v diskusii už nikto z prítomných nevystúpil, starosta ju ukončil a slovo dostala 

návrhová komisia k predneseniu návrhu na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie - Poslanecký návrh pána Mariána Koszoru.   

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

schvaľuje         
zmeny v Zásadách odmeňovania poslancov Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - 
Sídlisko KVP podľa predloženého návrhu.   

 

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 1, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

17.  Interpelácie 

Starosta: Otvoril bod rokovania interpelácie. Nikto z poslancov sa neprihlásil, starosta uzavrel 

tento bod rokovania. 

 

18.  Otázky poslancov 

Starosta: Uviedol bod otázky poslancov.  

p. Gamcová: Informovala, že na konci dlhého bloku na Jasuschovej ulici vyschol veľmi 

vzácny strom. Opýtala sa, či mestská časť o tom vie a či sa táto situácia bude riešiť. Taktiež 

na parkovisku na Jasuschovej ulici bránia kríky pri parkovaní, požiadala, aby sa na to niekto 

pozrel. 

Ing. Michalus: Odpovedal, že pán Gregorek, ktorý je našim odborníkom na zeleň, venuje 

značnú časť výkonu svojej práce stromom. V našej mestskej časti sú zmonitorované skoro 

všetky stromy, žiaľ toto leto aj jar hlavne ihličnatým stromom neprialo. Tiež dodal, že 

v týchto dňoch sme boli nútení vyrezať 29 vyschnutých stromov, z toho 26 bolo ihličnatých, 
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ktorým toto suché obdobie radikálne nepraje. Aj spomínaná borovica patrí do tejto skupiny 

stromov, nepodarilo sa nám ju zachrániť. Dodal, že nie je v našich silách polievať staré 

stromy, ledva zvládame stromy nové, maximálne polievame stromy 2-3 ročné. Je to údel asi 

všetkých ihličnatých stromov v Košiciach. Pán Gregorek je autorom materiálu, ktorý 

komplexne poníma zeleň v Košiciach, popisuje v ňom druhy stromov, ktoré je absolútne 

nevhodné sadiť. Odporúča osvedčené dreviny, hlavne javor, lipa, platan, pagaštan konský. 

Takže v budúcnosti sa na našom sídlisku budeme musieť zaoberať zmenou v zostave stromov. 

Je nám ľúto, lebo to bol krásny a hodnotný strom. Dodal, že na Jasuschovej ulici je extra 

sortiment kvalitných stromov.  

Starosta: Dodal, že v rámci pochôdzky na Jasuschovej ulici sme si všimli prerastené kríky na 

parkovisku. Tieto budú v priebehu budúceho týždňa ostrihané. Ako uviedol pán Gregorek, 

niektoré druhy stromov neprežijú klimatickú zmenu a musíme sa zmieriť s tým, že ich 

nezachránime. Výsledky tohto leta uvidíme na budúci rok, keďže stromy dlho nemali žiadnu 

vlahu, a aj tá, ktorá prišla neskôr, môže spôsobiť to, že niektoré stromy neprežijú. Do 

budúcnosti je to výzva pre nového starostu, aby sa vo zvýšenej miere venoval starostlivosti 

o zeleň. Preto sadíme nové stromy, ale tie staré nás mrzia o to viac, že kým vyrastú nové, 

potrvá to nejaké roky.   

 

Keďže ďalšie otázky z radov poslaneckého zboru nezazneli, starosta ukončil tento bod 

programu rokovania. 

 

19.  Rôzne 

Starosta: Otvoril bod programu rôzne a diskusiu k nemu.  

p. Koszoru: Povedal, že si dovolí využiť túto príležitosť, aby sa verejne poďakoval vedeniu 

mestskej časti za aktívnu spoluprácu nielen v rámci poslaneckého mandátu, ale aj z ľudskej 

stránky. Aj keď sme sa nie vždy zhodli, našli sme spoločnú cestu, čo si veľmi cením a vážim. 

Oceňujem aktívnu spolupráci pri príprave zasadnutí komisií Výstavby, dopravy a životného 

prostredia, od služobne starších kolegov som sa veľa naučil, čo ma posunulo výrazne vpred. 

Rovnakú spätnú väzbu mám aj od niektorých z Vás, čo ma teší v tom pozitívnom slova 

zmysle. Tým kolegom, ktorí kandidujú, prajem úspech vo voľbách. Poďakoval sa aj  

zamestnancom miestneho úradu za spoluprácu, či poskytovanie konzultácií k materiálom na 

zasadnutia komisie.   

Starosta: Poďakoval za úprimné a milé slová a dodal, že si ich veľmi váži. Informoval 

prítomných o zmene organizačného poriadku od 01. 09. 2022 a o zriadení jednej pracovnej 

pozície referenta kultúry a športu. Ďalej uviedol, že momentálne prebiehajú dokončovacie 

práce na parkovisku Janigova, informoval o terénnych úpravách, o asfaltovaní v priebehu 

dvoch týždňov a o vodorovnom dopravnom značení. Mestskej časti sa podarilo získať grant 

v sume 50 000,00 EUR na detské ihrisko „Rodinka“ v rámci Ministerstva práce, sociálnych 

vecí a rodiny SR. Informoval aj o obnove basketbalového ihriska v Drocárovom parku, ktoré 

bude trochu skrátené, keďže jeho rozmery boli neštandardné. Na skrátenom území vznikne 

nové ihrisko, na ktoré sme získali grant od Košického samosprávneho kraja. Taktiež nás čaká 

náhradná výsadba po 15. októbri, ktorú bude vykonávať firma vybraná cez verejné 

obstarávanie, teda nie je potrebná súčinnosť občanov. Na KVP pribudne 486 ks stromov, 

najviac 300 ks bude medzi Dénešovou  a Povrazovou ulicou. V tejto lokalite budeme mať 

v budúcnosti tendenciu vytvárať park a oddychovú zónu. Ďalšia výsadba sa bude realizovať 

medzi Jasuschovou ulicou a Moskovskou triedou s tým, že venčovisko bude posunuté, tiež tu 

máme tendenciu vytvárať oddychovú a rekreačnú zónu. Tretia dávka stromov bude medzi 

Kláštorom Bosých Karmelitánok a obytným súborom Povrazy z dôvodu vytvorenia zóny, 

ktorá by poskytla intimitu tomuto rádu. Dodal, že v rámci tohto projektu je naplánovaná 

zálievka dva krát ročne, z nášho pohľadu bude krízové obdobie jar a leto. V tejto súvislosti 

požiadal Mgr. Marcina, veliteľa mestskej polície o súčinnosť pri strážení stromčekov. Ďalej 

informoval o pripravovanej zbierke šatstva dňa  23. 09. 2022. Uviedol, že v rámci externého 
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financovania projektu COOP Jednota vysadíme 12 stromov. Tiež je plánovaná výsadba 

stromov v spolupráci s dobrovoľníckym centrom.     

Ing. Ladislav Takáč, PhD.: Povedal, že ako bývalý poslanec chce v prvom rade poďakovať za 

dobrú spoluprácu a za stanovený nový štandard rokovania miestneho zastupiteľstva. Verí, že 

ako kontrolór mestskej časti nesklamal a dodal, že spoluprácu posunuli na vyššiu úroveň. 

Starosta: Chcem poďakovať kontrolórovi za spoluprácu. Z pohľadu starostu mestskej časti  by 

som chcel úprimné poďakovať za štyri roky spolupráce, a aj keď sme spolu všetci 

nekandidovali, veľmi si cením vzájomnú konštruktívnu komunikáciu. Aj to, že zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva sú bez diskusie, je výsledok toho, že sme dokázali veľmi dobre 

komunikovať, stretli sme sa, venovali  svojej práci čas, financie, pokoj, zdravie, a to si na Vás 

nesmierne vážim. Osobne som mal ambíciu posunúť KVP vpred, lebo som mal pocit, že 

počas minulého obdobia sme stagnovali. Hlavným mojim cieľom bolo, aby sme energiu 

venovali na niečo pozitívne, čo sa nám podarí vytvoriť spoločne. Za seba môžem povedať, že 

som sa toho veľa naučil, najviac ma funkcia starostu učí pokore a trpezlivosti, a snažím sa 

v tom byť stále lepší. Vždy sa nabudím novou energiou, keď vidím výsledky našej práce, keď 

vidím deti hrať sa na nových detských ihriskách, vodičov jazdiť po nových cestách, prejdem 

okolo nových vysadených stromov. Myslím, že je nepopierateľným faktom to, že sme sídlisko 

posunuli vpred. Môžeme mať väčšie nároky a sám ich aj mám. Mali sme 32 zasadnutí 

miestneho zastupiteľstva, pritom desiatky komisií, pred každým zastupiteľstvom sa 

uskutočnilo stretnutie poslancov. Zrekonštruovali sme viac ako 24 000 m² ciest. Ak prirátam 

ulicu Jána Pavla II. a Triedu KVP, tak sme na čísle 100 000 m². Založili sme prvý sociálny 

podnik, ktorý je úspešný a životaschopný, šetrí nám financie, odrezali sme externé firmy  

a všetko, čo podnik vyrobí, vieme využiť efektívnejšie na údržbu mestskej časti. Sám som si 

predstavoval väčšiu podporu zo strany štátu, ale zvládli sme to, a čakajú nás výzvy do 

budúcnosti. Zrekonštruovali sme na sídlisku viac ako polovicu ihrísk, z dvadsať ihrísk je 

jedenásť nových, majú nové bezpečnejšie prvky a čo ma teší najviac, dokázali sme získať 

externé zdroje financovania, napr. Žihadielko. Teraz finišuje súťaž Kaufland park a tiež 

ihrisko Rodinka. Vysadili sme 300 stromov vo vlastnej réžii a ďalších 500 pribudne v rámci 

Slaneckej, ďalšiu 100 ešte nasadíme. Najviac ma teší, že sme sa nesťažovali, neplakali 

a nespoliehali na Mesto Košice. K dnešnému dňu sa nám podarilo získať zhruba 1,5 milióna z 

externých zdrojov financovania. Tiež sme založili komunitnú kaviareň. Mnohí mali 

pochybnosti, či je účelom mestskej časti podnikať. Hovorím, že nie, ale zároveň sme dokázali 

doniesť na sídlisko sortiment, ktorý obyvateľom chýbal. Po prvej sezóne sa kaviareň javí ako 

dobrý a životaschopný projekt a dokáže si na seba zarobiť. Reakcie sú veľmi pozitívne. 

Vďaka redakčnej rade sme posunuli  Kvapku vpred, v obsahovom hodnotení sme na treťom 

mieste v rámci Slovenska. Naprojektovali sme dva parkovacie domy a verím, že ich 

v budúcnosti dokážeme zrealizovať.  Desiatky parkovacích miest budujeme z nášho rozpočtu 

a čo ma teší najviac, že aj náhradná výsadba je niekoľkonásobne prekročená. Zaviedli sme 

participatívny rozpočet, zaviedli sme stretnutia „Spoločných plánov“, aby obyvatelia boli 

blízko k rozhodovaniu samosprávy. Chcem sa Vám teda poďakovať, lebo to všetko, čo teraz 

menujem, sa udialo vďaka obetavej práci zamestnancov mestskej časti,  za čo im veľmi pekne 

ďakujem. Tiež vďaka Vašim radám, postrehom, nápadom a času, ktorý ste strávili v prospech 

mestskej časti. Prijmite moje úprimné poďakovanie, máte moju úctu a pevne verím, že aj 

v budúcnosti si budeme k sebe vedieť nájsť cestu. V budúcnosti nás čakajú obrovské výzvy. 

Potrebujeme zmeniť spôsob svojej práce, čakajú nás projekty z eurofondov, plán obnovy 

a tam vidím jedinú cestu, ako posunúť sídlisko ešte ďalej. Čakajú nás projekty cyklotrás, 

máme spracovaný projekt rekonštrukcie fontány, máme projekt najlepšieho skateparku na 

východnom Slovensku, máme pripravený projekt parkoviska na Dénešovej ulici, máme 

pripravené opravy ciest, rekonštrukcie vnútroblokov, detských ihrísk, a tiež parkovanie. 

Mnohí na začiatku pochybovali, či je potrebné robiť projektové dokumentácie do zásuvky. 

Myslím si, že suma 1,5 milióna EUR z externých zdrojov odpovie každému. Financie 

z rezervného fondu sa míňajú, potrebujeme šetriť. Preto si obzvlášť cením aj Vaše dnešné 
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rozhodnutie, ktoré ste urobili. Veľa krát, napr. pri Senior dome ste nerobili ľahké rozhodnutia, 

ale postavili ste sa k tomu čelom, a za to Vám patrí vďaka. Chcem sa poďakovať aj naším 

kolegom - poslancom, ktorí sa rozhodli v nasledujúcich voľbách nekandidovať, konkrétne 

pani poslankyni Ing. Marte Sidorjakovej, pani poslankyni doc. Ing. Márii Gamcovej, PhD., 

pánovi poslancovi PaedDr. Mariánovi Mikulišinovi a pánovi poslancovi Martinovi 

Boritášovi.   Ďakujem za spoluprácu a prajem veľa úspechov v profesionálnom živote, hlavne 

veľa zdravia a pokoja. Bola to cesta krásna, ďakujem. Osobne mi dovoľte na záver 

poďakovať Martinovi Boritášovi, ktorý bol samospráve verný od jej začiatku. Ďakujem za 

cenné rady a usmernenia, veľa som sa pri pánovi poslancovi Martinovi Boritášovi naučil. 

Prajem pevné zdravie a veľká vďaka za všetky odrobené roky v samospráve. Držím palce 

všetkým, ktorí kandidujú, rád Vás podporím. Dúfam, že obhájim post starostu, lebo mám ešte 

veľa energie a nápadov, ktoré sa mi nepodarilo dotiahnuť. Preto som sa rozhodol, že chcem 

pokračovať. Ak sa mi to nepodarí, verím, že nájdete konštruktívnu cestu k novému starostovi 

a naše KVP bude napredovať a pokračovať v nastolených trendoch.    

 

20.  Záver  

Starosta mestskej časti Mgr. Ladislav Lörinc po vyčerpaní programu rokovania Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP poďakoval všetkým prítomným za účasť 

a podnetné návrhy. Rokovanie o 16:58 hodine ukončil.  

Zápisnica je vyhotovená  formou písomného záznamu z rokovania. 

Súčasťou tejto zápisnice je úplný zvukový záznam na CD nosiči, ktorý je archivovaný na 

právnom oddelení Miestneho úradu MČ Košice - Sídlisko KVP.   

Prílohu  zápisnice  tvorí: 

- Prezenčná listina poslancov  

- Prezenčná listina ďalších prítomných 

- Výpisy o hlasovaní poslancov z XXXII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Košice -

Sídlisko KVP, konaného dňa 22. 09. 2022 z hlasovacieho zariadenia firmy A. S. Partner, 

s r. o., Košice. 

 

 

 

 

 

Dňa 08.11.2022 ...........................                                Dňa 08.11.2022 ...........................                  

    

         Ing. Miroslav Michalus, v. r.                                            Mgr. Ladislav Lörinc, v. r.                                                              

                prednosta                           starosta                                                                   

 

 

Overovatelia zápisnice :   

 

 

 

Dňa 14.11.2022  ............................                                  Dňa 14.11.2022  ......................... 

       doc. MVDr. Peter Korim, CSc., v. r.           Marián Koszoru, v. r.  

                       

    

 
    V Košiciach dňa 20. 10. 2022 

Zapísala: Ing. Ľubica Spišáková  

                právne oddelenie   


